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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:653 En polishögskola i Västsverige

Regeringen gör en storsatsning på polisen. De kommande åren ska antalet 
polisanställda öka med 10 000. För att nå målet om 10 000 fler polisanställda 
har regeringen konstaterat att två nya polishögskolor behöver startas. Justitie- 
och inrikesminister Morgan Johansson har meddelat att en av utbildningarna 
kommer att startas i Malmö och att den andra ska placeras i Västsverige. 

Samtidigt framgår det av protokollet från Polismyndighetens insynsråd den 
5 december 2017 att myndigheten för närvarande inte är övertygad om att det 
finns behov av ytterligare en polishögskola, utöver den i Malmö.

Regeringen har i olika uttalanden under 2018 sagt att en polishögskola ska 
startas i Västsverige. För Högskolan i Halmstad, som i samverkan med 
försvaret och kommunen är redo att starta en polisutbildning så fort ett besked 
ges, skapar dessa tvetydiga budskap en betydande osäkerhet. I nuläget råder det 
tvekan om huruvida planeringen för en ny polishögskola i Västsverige ska 
fortsätta eller avbrytas för att det inte längre finns behov av en sådan. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

Avser ministern och regeringen att starta en polishögskola i Västsverige?

………………………………………

Hans Hoff (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-25
Besvaras senast
2018-01-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


